
Vragen voor het vragenuur van 4 oktober 2023 van 15.30 – 16.20 uur (Raadzaal)

I Vragen van de fracties van PVV, PvhN en Stadspartij over tekorten Groninger Forum (Dennis Ram)

Het Forum heeft een tekort van meer dan een miljoen en verwacht een hoop geld uit het oude 
coronafonds. Dit is een eenmalige bijdrage. Onze fracties zijn altijd zeer kritisch geweest en we 
hebben gewaarschuwd voor structurele tekorten, vanwege commerciële exploitatie en de bouw van 
het gebouw zelf. Als oorzaak van de energieproblemen worden nu de geopolitieke verhoudingen 
genoemd, maar volgend jaar gaat de belasting op energie voor iedereen omhoog. Wij voorzagen en 
voorzien dus een langjarig structureel tekort voor het Forum en alle gebouwen die daarbij zijn 
aangesloten. 

1. Is het college van plan om het Forum (structureel) financieel te compenseren? Zo ja, waarom en zo 
nee, waarom niet? 
2. Is het nog houdbaar dat Biblionet in het Forum zit?
3. Waarom wordt er niet gekeken naar de organisatie van het Forum. Er zijn twee directeuren 
bijvoorbeeld. Hoe kijkt het college naar de financiële exploitatie van het Forum als geheel?

Bron: https://www.rtvnoord.nl/nieuws/1071734/forum-groningen-stevent-af-op-tekort-van-meer-
dan-miljoen-euro

II Vragen van de SP-fractie over het lastigvallen van horecamedewerkers (Hans de Waard)

Op 27 september publiceerde de NOS een artikel over seksuele onveiligheid ervaren door 
werknemers in de horeca.1 Het gaat om seksueel getinte opmerkingen en ongewenste 
handtastelijkheden, meestal van gasten. Leidinggevenden treden hier meestal niet tegen op en er 
wordt verwacht dat medewerkers het zelf oplossen. Dit verhoogt echter de drempel om melding te 
doen en lost het probleem niet op. Aangezien er in de gemeente Groningen veel horeca is met jong 
personeel twijfelt de SP-fractie er niet aan of dit probleem ook speelt in onze gemeente. Vandaar 
stelt de SP-fractie de volgende vragen.

1. Is het college op de hoogte van de inhoud van het bovengenoemde artikel en weet het 
college ook of de gestelde problemen ook spelen in de gemeente Groningen?

2. Als de problemen ook hier spelen, is het college het met de SP eens dat leidinggevenden een 
grote verantwoordelijkheid dragen als het gaat om de veiligheid van werknemers? Zo ja, ziet 
het college mogelijkheden om werkgevers in de horeca zover te krijgen om hier op te 
handhaven? Zo nee, waarom niet?

3. Ziet het college nog andere mogelijkheden om het lastigvallen van horecamedewerkers 
tegen te gaan?

1 https://nos.nl/artikel/2492074-jonge-horecamedewerkers-lastiggevallen-gasten-knijpen-in-
mijn-bil
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